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Møde dato 

15. juni 2023 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Kirsten Ellerbek og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Lone la Cour Kryger, Bjarne Hindkjær Hansen, Jesper Stougård Baunbæk, Sune 

Stoklund Sørensen, Thomas Schmolke 

Ledelse: Rune Robert Friis og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Anton Fibiger Diemer (6.A) og Julie Astrup Mortensen (6.B) 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Lone la Cour Kryger 

Afbud: Maja Gellert Christiansen, Maria Andresen 

Bemærk, at vi efter mødet spiser sammen som afslutning på skoleårets arbejde i bestyrelsen 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

01.01.1 Punkt om ”Mobil- og iPad-politik” tilføjes under punk 01.08.  

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre: 

Ingen bemærkning 

01.03.2 Ledelsen 

AH og formandskab færdiggør årshjul for kommende bestyrelsesår i løbet af uge 25 

Der er aftalt fælles bestyrelsesmøde med Christiansfeld. Endelig Dato er ikke aftalt.  

 

Skolens lærer Jacob Malmvig har dags dato afsluttet 2-årig Fablab-uddannelse. 

Skolen siger farvel til 6.A og 6.B. Sidste skoledage er fredag den 23. juni.  

 

Der er i skrivende stund indsamlet 975.000 til etablering af nyt ude område, herunder fitness, 

siddepladser og legeplads. Første spadestik er planlagt til 1. skoledag. Etableringen af området 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

forventes færdiggjort i løbet af september. 

 

Medarbejderrepræsentant Kirsten Ellerbek udtræder af bestyrelsen ved periodens afslutning. 

Lærer Jacob Malmvig er valgt som repræsentant for kommende periode og indtræder fra start 

august.  

 

01.03.3 Personale (valg af ny medarbejderrepræsentant) 

Fokus på afslutning af skoleår, herunder lærerskift og afslutning af 6. klasser.  

 

01.03.4 Elevrådet (tak til Anton og Julie) 

Elevrådet har indkøbt stikbolde og is til alle skolens klasser.  

 

01.04 Skolebestyrelsens deltagelse i forældremøder til august/september – kl. 17.35-17.45 

Lone laver et ”talepapir” med forslag til temaer, man kan drøfte. Fordeling af hvem, der deltager i 

de forskellige klasser:  

 

0.A = Lone  

1.A = Bjarne  

2.A = Sune og Jesper 

3.A = Thomas  

4.A = Lone 

5.A = Maria 

6.A = Maja 

 

01.05 Planlægning af kommende skoleår – kl. 17.45-18.00 

01.05.1 Udtalelse omkring skemaer (medsendes som bilag). 

AH orienterer om status på planlægning af kommende skoleår. AH orienterer herefter om skolens 

principper for prioriteringer i relation til skemalægning, herunder fordeling af kernefag, 

konvertering af timer ifm. afkortning af elevernes skoledag. Bestyrelsen stiller opklarende 

spørgsmål til prioriteringer som ligger til baggrund for skemaer. Der diskuteres bl.a. mulighed for 

at øge timetal for sprogfag som engelsk og tysk.  

 

01.06 Revidering princip vedr. elevfravær (vedhæftet som bilag) – kl. 18.00-18.20 

Rune og Anders har udarbejdet et revideret princip sammen med personalet. Dette udkast drøftes 

på mødet. 

AH orienterer om et kommunalt princip for håndtering af fravær, som pt. er under udarbejdelse.  

AH orienterer om medarbejderdrøftelse af håndtering af fravær og overvejelser i den forbindelse. 

Det aftaltes at fravær meldes til klasselærer. I de klasser hvor klasselærer er fraværende på 

enkelte dage, aftaler teamet hvem der meldes fravær til på den enkelte dag.  

 

Bestyrelsen drøfter holdninger til principper for registrering og håndtering af fravær. 

 

AH og RRF anbefaler bestyrelsen af afvente udarbejdelse princip indtil det kommunale princip er 

sendt ud. Bestyrelsen følger anbefaling. Punktet sættes på som punkt til kommende møder.    
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Side 3 

01.07 Evaluering af årets gang i skolebestyrelsen – kl. 18.20-18.35 

Kort drøftelse af året, der er gået. Er der noget, vi skal tage med os i planlægningen af kommende 

skoleårs møder? 

 

Bestyrelsen drøfter erfaringer fra det forgangne bestyrelsesår.  

 

Bestyrelsen aftaler fortsat fokus på udvikling og revision af principper.  

 

Bestyrelsen aftaler at udvide tidsramme for 1-2 møder med ca. 1 time i kommende periode, med 

henblik på bedre at kunne komme i dybden omkring udvalgte emner.  

 

Bestyrelsens aftaler at planlægge relevante og hensynsfulde dagsordener for deltagende 

elevrådsrepræsentanter. Elevrådsrepræsentanter anbefaler at lave dagsordener, hvor 

elevrådsrepræsentanter deltager på første del af mødet.  

 

01.08 Punkter til kommende møder  

01.08.1 Fortsat gennemgang af principper: Tilbagemelding fra skrivemøderne (fortløbende på møder). På 

maj-mødet drøftes princip vedr. elevfravær jf. skoleudviklingsplan 

01.08.2 TEMA-drøftelse: SFO (tages op igen til august/september) 

01.08.3 Mobil og iPad-politik 

01.08.4 Princip for elevfravær 

01.08.5 Prioritering af timetal for sprogfag 

01.09 Evt. – kl. 18.35-18.40 

 

Kl. 18.40-19.15: Vi spiser smørrebrød sammen 😊 

 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

 


